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Zapisnik  17. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice održane dana27. veljače 2023.  

 u 18,00 sati u prostorijama Gradske vijećnice 
Grada Crikvenice 

   
 
NAZOČNI VIJEĆNICI: 
 
VIKTOR JURIĆ 
IGOR IVANČIĆ  
IVA KARLIĆ   
IVAN SMOJVER  
GORDAN RAGUŽ 
VEDRAN ANTIĆ 
VESNA CAR SAMSA 
ZDRAVKO PERNAR  
KARLA KNEŽEVIĆ  
DALIBOR LATIN  
GRACIAN ČOP  
DAMIR LJUBANOVIĆ  
DINA DOMIJAN 
 
SJEDNICI NISU NAZOČNI : 
 
IVAN ANTIĆ 
BRANKO KLEKOVIĆ 
 
Gradonačelnik Grada Crikvenice Damir Rukavina, zamjenica gradonačelnika Ivona 
Matošić Gašparović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu 
samoupravu Jasminka Citković, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i 
zaštitu okoliša Mario Zubčić, pročelnica Upravnog odjela za financije Jasna Perhat,  
pročelnica Upravnog odjela za investicije, prostorno uređenje i imovinu Vjekoslava 
Glavan, Franko Gržetić direktor EKO Murvice, direktor VIO Žrnovnica Igor Uremović, 
zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, ravnateljica Muzeja Grada 
Crikvenice Silvija Huljina, predstavnica TZ Grada Crikvenice Tea Car, ravnateljica 
Dječjeg vrtića RADOST Crikvenica Martina Magaš, ravnateljica Ustanove u kulturi dr. 
Ivan Kostrenčić  Andrea Car Avdagić, predstavnica OŠ Zvonka Cara Sanja Krešić, 
ravnateljica OŠ Vladimira Nazora Deana Čandrlić Zorica, viša stručna suradnica za 
odnose s javnošću i protokol - Ana Buterin, viša stručna suradnica za opće i kadrovske 
poslove Sara Kolak Štula, Dubravka Pobor stručna referentica za pripremu sjednica 
gradskog vijeća i kolegija gradonačelnika, predstavnik bošnjačke manjine Denis 
Beganović. 
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Aktualni sat 

 

Zdravko Pernar postavlja pitanje vezano za radove aglomeracije i problem 

asfaltiranja Ulice Braće Brozičević i Kotorske ulice. Nadalje naglašava 

neobavještavanje građana vezano za radove kako je primjer bio u ulici Matkovići i 

Franje Cara gdje mještani nisu bili upoznati sa početkom radova. Smatra da bi 

informiranje  građana vezano za poslove aglomeracije trebalo biti bolje. Drugo pitanje 

koje postavlja je kada možemo očekivati početak gradnje pročistača. Igor Uremović 

odgovara da su u centru radovi gotovi i da se čeka asfaltiranje, Kotorska početkom 

idućeg mjeseca. Dinamika radova se je popravila, a što se tiče informiranja prihvaća 

da do svih ne dođe informacija, međutim objave su redovite na info tuneri i u Novom 

listu. Vezano za pročistač odgovara da je javna nabava prošla i da je prioritetno da u 

ugovor krenemo čim prije. 

Damir Ljubanović postavlja pitanje vezano za probleme oborinske odvodnje u 

Benićima. Apelira na što prije donošenje odluke o financiranju sportskih udruga. 

Vezano za oborinsku odvodnju u Benićima pročelnica Glavan odgovara da je u prošloj 

godini ugovoren idejni projekt, izrađen i proslijeđen Županijskom uredu za urbanizam. 

Prvi dio je izrada glavnog voda odnosno spajanje sa separatorom u Dubračinu a drugi 

su dio izrada priključaka. Zamjenica gradonačelnika odgovara da je prije donošenja 

odluke o financiranju sportskih udruga uslijedilo pregledavanje opsežne 

dokumentacije. Za iduću godinu planira se raspisivanje natječaja u rujnu kako bi se 

sredstva klubovima već mogla isplatiti početkom godine. 

Dina Domijan zahvaljuje na odgovoru TZ vezano za događanja 2024. godine i 

predlaže da se isto dostavi svim turističkim subjektima i agencijama na području Grada 

a u svrhu što boljeg pripremanja turističke sezone. Postavlja pitanje gradonačelniku 

što je Grad učinio po pitanju demografije a obzirom da se bilježi u Gradu silazni trend 

po popisu stanovništva, dok radno sposobno stanovništvo bilježi odljev. Drugo je 

pitanje što je sa izgradnjom komunalne infrastrukture Selce – sjever. Treće je pitanje 

vezano za prirez Grada Crikvenice koji se je već našao na dnevnom redu Gradskog 

vijeća. Smatra da bi najbolje bilo da se o prirezu odluče sami građani na referendumu, 

a kako se ne bi izlagali troškovima isti se može raspisati zajedno sa izborima za mjesne 

odbore. Gradonačelnik odgovara da će se po pitanju što je grad učinio na području 

demografije dati pisani odgovor, s naglaskom da se u Crikvenici dobro živi i da mladi 

imaju uvjete za osnivanje obitelji – smatra da problem treba sagledavati mnogo šire. 

Nadalje naglašava da može referendum ali se građanima treba obrazložiti kamo se 

troše sredstva od prireza (socijalu, djecu, vrtiće i slično). Kada se radi o Selce sjever 

ideja je da se napravi poslovna zona. Svi dosadašnji prijedlozi nisu realizirani. Prijedlog 

Jadranovo- Križišće za reciklažno dvorište nije prihvaćeno, a nije prihvaćen ni prijedlog 

u prostorima EKO Murvice u Vinodolskoj ulici. Vjekoslava Glavan obrazlaže da iza 

donošenja UPU Selce sjever slijedi ishođenje građevinske dozvole te otkup čestica za 

prometnice. Sređivanje imovinsko pravnih pitanja vjerojatno će potrajati. Dina Domijan 

navodi da je referendum testiranje demokracije i ovo je jedna idealna tema za 

referendum. Kada se radi o pisanom odgovoru za demografiju naglašava da ga 

očekuje i za buduće radnje moli da se prihvate i prijedlozi nekih oporbenih vijećnika. 
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Gordan Raguž postavlja pitanje što će biti ove godine sa glavnom gradskom 

plažom – koncesija ili ne. Nadalje daje primjedbu na božićnu javnu rasvjetu koja još 

uvijek svijetli a nedavno smo postavili štednu javnu rasvjetu. Zamjenica 

gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović odgovara da koncesije vjerojatno neće biti 

pa smo u proračunu planirali milion kuna za uređenje gradske plaže. To nisu dostatna 

sredstva ali će se urediti dječja igrališta. Županija nam je dala potvrdu za plan 

upravljanja pomorskim dobrom međutim za balustradu nismo dobili potvrdu. Odgovara 

da će božićna dekoracija biti uklonjena za nekoliko dana. 

Gracian Čop postavlja pitanje da li će krenuti obnova doma kulture u 

Jadranovu. Drugo pitanje odnosi se na početak obnove šetnice Havišće. Pročelnica 

Glavan odgovara da nakon imovinskih pitanja u Domu Jadranovo slijedi priprema za 

energetsku obnovu. Za obnovu šetnice Havišće zatražena je od Uprave ribarstva 

potvrda troškovnika, odnosno kako je troškovnik  izmijenjen ponovo se mora zatražiti 

potvrda.  

Ivan Smojver postavlja pitanje u kojoj je fazi realizacija projekta Tunera u uvali 

Perčin. Drugo se pitanje odnosi na Odluku o zakupu javnih površina Gradskog vijeća 

Grada Crikvenice  koju je poništio Visoki upravni sud. Postavlja pitanje što to znači za 

Grad Crikvenicu. Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašarović odgovara da se 

za tuneru čeka raspisivanje natječaja od strane Županije i slaže se sa činjenicom da 

je isti prostor neugledan. Nadalje odgovara da je presuda Vrhovnog suda od 25. travnja 

2022. a da je Gradsko vijeće stavilo predmetnu odluku van snage prije tog datuma. 

Procedura je takva i mi smo kao Grad dobili istu obavijest. 

Vedran Antić podsjeća na prihvaćeni amandman na Proračun Grada kada se 

radi o Selcu : uređivanje igrališta Polača i postavljanje novih igrala, uređenje 

rukometnog igrališta Matkino i uređenje nogostupa kod zapadnog ulaza u Selce kod 

„Kantunića“. Pročelnik Mario Zubčić odgovara da su sredstva planirana u proračunu i 

da će se prići poslovima prema predloženom amandmanu. 

Karla Knežević daje primjedbu da se na groblju u Crikvenici nalazi mali broj 

rukohvata. Druga primjedba je na napuštene automobile u Ulici Turistički put. Direktor 

EKO Murvica Franko Gržetić odgovara da se narečeni poslovi financiraju iz grobarine 

jer je to stavka uređenje groblja. Ispitati će se zahtjev i ocijeniti opravdanost istog te 

staviti u neko buduće izvršavanje. Pročelnik Mario Zubčić vezano za napuštene 

automobile odgovara da je poznat taj problem i nastojati ćemo ulicu Turistički put 

dovesti u normalno stanje. 

Igor Ivančić postavlja pitanje zašto gradska rasvjeta u Gajevom šetalištu ne 

radi. Nadalje pita da li se je razmišljalo o postavljanju zaštitne ograde na ušću 

Dubračine obzirom na dva nesretna slučaja koja su se desila. Pročelnik Mario Zubčić 

odgovara da se postavljanje ograde može razmotriti te da će se na isto dati odgovor u 

pisanom obliku. Rasvjeta u Gajevom šetalištu odmah će se riješiti. 

Dalibor Latin postavio je pitanje uređenja raskršća na Hrusti – ulazak na 

magistralu sa Zidarske ulice, nogostup, pothodnik. Pročelnica Vjekoslava Glavan 

odgovorila je da su projekti kružnog raskršća u pripremi u kojima je obuhvaćeno cijelo 

raskršće, pothodnik, nova  rampa za invalide a sve u suradnji sa Hrvatskim cestama. 
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Predsjednica Gradskog vijeća postavila je pitanje vezano za radove 

aglomeracije u ulici   Franje Cara gdje je sanacija već završena međutim pojavio se je 

novi iskop. Igor Uremović odgovara da se je novi iskop pojavio iz razloga jer sanacija 

nije bila kvalitetno izvršena te se je prišlo novim radovima. Daljnje pitanje predsjednica 

postavlja vezano za usporivače u Goranskoj i ulici Milovana Muževića koji bi se trebali 

postaviti po ugledu na Ulicu Braće dr. Sobol. Zamjenica gradonačelnika odgovorila je 

da je u planu izrada usporivača jer su ovi dobro prihvaćeni. 

Iva Karlić postavlja pitanje da li je šta riješeno vezano za stambeno zbrinjavanje 

branitelja koji je ostao na ulici. Drugo je pitanje što će biti sa zahtjevima  nezadovoljnih 

komunalnih radnika u EKO Murvici koji traže povećanje plaće. Pročelnica Jasminka 

Citković odgovara da je objekt u kojem je stanovao imenovani branitelj prenijet Fondu 

za upravljanje imovinom. Gospodin je predao zahtjev prema Gradu kao i svi drugi koji 

su vezani za stambeno zbrinjavanje i dijeli sudbinu sa svima ostalima. Direktor EKO 

Murvice Franko Gržetić odgovorio je da se zahtjev komunalnih radnika razmatra i 

vjerojatno će se ići ka povećanju plaća ljudima koji su najniže rangirani koji su pretežno 

na terenu. Zamjenica gradonačelnika obrazlaže da Grad ima prioritetnu listu sa 

bodovima, te će imenovani vjerojatno na temelju toga što je branitelj dobiti i više 

bodova ali to ne znači da će nekoga preći na listi. 

 
 

Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku, a predsjednica je 
utvrdila da je sjednici nazočno 15 vijećnika. 

Predsjednica je predložila a vijećnici su jednoglasno prihvatili 
 
 
 

D n e v n i    r e d    : 
 

1. Izvješće Mandatne komisije  
2. Verifikacija Zapisnika 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice, 
3. Verifikacija Zapisnika 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice, 
4. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih 

funkcija osnovnog školstva Grada Crikvenice u 2023. godini  
5. Prijedlog poslovnika o I. izmjeni Poslovnika Grada Crikvenice  
6. Prijedlog plan za zdravlje i socijalno blagostanje Grada Crikvenice za 

razdoblje 2023.-2026. godine  
7. Prijedlog I. izmjene i dopune Plana lokacija za postavljanje montažnih 

objekata i kioska    
8. Prijedlog odluke o osnivanju stručnog povjerenstva za vrednovanje prijavljenih 

programa i projekata javnih potreba u kulturi  
9. Prijedlog odluke o određivanju naknade troškova i nagrade za rad članovima 

vijeća i predstavnicima nacionalnih manjina   
10. Prijedlog odluke o godišnje financiranje političkih stranaka i članova Gradskog 

vijeća u 2023. godini  
11.  Provedba postupka prestanka društva bez likvidacije - Poduzetnički centar 

VINODOL d.o.o.  
12.  Promjena temeljnog kapitala - Poduzetnički centar VINODOL d.o.o.  
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13. Prijedlozi razrješenja i imenovanja u odborima – komisijama Gradskog vijeća 
Grada Crikvenice 13.1.  Prijedlog Rješenja o razrješenju članice i imenovanju 
člana Mandatne komisije 
 13.2. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Odbora za izbor i 
imenovanje 
13.3. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana i imenovanju člana Odbora za 
Statut, poslovnik i propise 

14. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu projekta Rekonstrukcija i 
opremanje parka Obala u Selcu  

 
 

TOČKA 1. Izvješće Mandatne komisije  
 
 Izvješće Mandatne komisije podnio je predsjednik Mandatne komisije Damir 
Ljubanović. 
 Članovi Gradskog vijeća primili su Izvješće na znanje. 
(tekst Izvješća KLASA:024-02/23-01/03 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 

TOČKA 2. Verifikacija Zapisnika 15. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice 
 

Vijećnici su jednoglasno sa 
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
donijeli 
ZAKLJUČAK 
Verificira se Zapisnik sa 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 
 
 

TOČKA 3. Verifikacija Zapisnika 16. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice 
 

Vijećnici su jednoglasno sa 
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
donijeli 
 
ZAKLJUČAK 
Verificira se Zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice 
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TOČKA 4. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu 

financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada 

Crikvenice u 2023. godini  

Obrazloženje o Prijedlogu odluke dala je pročelnica Jasminka Citković. 
Vijećnici su jednoglasno sa 
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
ODLUKU   
o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog 

školstva Grada Crikvenice u 2023. godini  

(tekst Odluke KLASA: 600-01/22-01/08 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio).                                                                                                            

TOČKA 5. Prijedlog poslovnika o I. izmjeni Poslovnika Grada 

Crikvenice  

Obrazloženje o Prijedlogu poslovnika dala je pročelnica Jasminka Citković. 
Vijećnici su jednoglasno sa 
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
POSLOVNIK o I. izmjeni Poslovnika Grada Crikvenice                                      

(tekst Poslovnik o I. izmjeni Poslovnika Grada Crikvenice   KLASA: 021-01/21-01/54 
prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio).                                                                                                            
 

TOČKA 6. Prijedlog plan za zdravlje i socijalno blagostanje Grada 

Crikvenice za razdoblje 2023.-2026. godine 

Obrazloženje o Prijedlogu plana dala je pročelnica Jasminka Citković. 
U raspravi je sudjelovala predsjednica Gradskog vijeća. 
Vijećnici su jednoglasno sa 
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
PLAN 
za zdravlje i socijalno blagostanje Grada Crikvenice za razdoblje 2023.-2026. godini                                         

(tekst Plana KLASA: 013-02/22-01/01 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio).                                                                                                            
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TOČKA 7. Prijedlog I. izmjene i dopune Plana lokacija za postavljanje 

montažnih objekata i kioska    

Obrazloženje o Prijedlogu odluke dala je pročelnica Vjekoslava Glavan. 
Vijećnici su  sa 
9 glasova ZA 
4 SUZDRŽANA glasa i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
 I. izmjene i dopune Plana lokacija za postavljanje montažnih objekata i kioska                                          
 
(tekst I. izmjena i dopuna Plana KLASA: 342-05/22-01/19 prileži Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio)                                                                                                           
 

TOČKA 8. Prijedlog odluke o osnivanju stručnog povjerenstva za 

vrednovanje prijavljenih programa i projekata javnih potreba u 

kulturi  

Obrazloženje o Prijedlogu odluke dala je pročelnica Jasminka Citković. 
Vijećnici su jednoglasno sa 
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
ODLUKU      
o osnivanju stručnog povjerenstva za vrednovanje prijavljenih programa i projekata 
javnih potreba u kulturi                                     
 
(tekst Odluke KLASA: 029-01/22-01/15 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio).                                                                                                            
 

TOČKA 9. Prijedlog odluke o određivanju naknade troškova i 

nagrade za rad članovima vijeća i predstavnicima nacionalnih 

manjina   

Obrazloženje o Prijedlogu odluke dala je pročelnica Jasminka Citković. 
Predsjednica gradskog vijeća upoznala je nazočne sa amandmanom koji je dao sam 
predlagač te je tako isti postao sastavni dio Prijedloga odluke. 
(amandman gradonačelnika KLASA: 016-01/23-01/01 prileži Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio) 
Vijećnici su jednoglasno sa 
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
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ODLUKU     
o određivanju naknade troškova i nagrade za rad članovima vijeća i predstavnicima 
nacionalnih manjina                                         
 
(tekst Odluke KLASA: KLASA: 016-01/23-01/01 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni 
dio) 
 

TOČKA  10. Prijedlog odluke o godišnje financiranje političkih 

stranaka i članova Gradskog vijeća u 2023. godini  

Obrazloženje o Prijedlogu odluke dala je pročelnica Jasminka Citković. 
Vijećnici su jednoglasno sa 
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
ODLUKU 
o godišnje financiranje političkih stranaka i članova Gradskog vijeća u 2023. godini                                          
 
(tekst Odluke KLASA: 402-01/23-01/04 prileži zapisniku I čini njegov sastavni dio) 

 

TOČKA 11. Provedba postupka prestanka društva bez likvidacije - 
Poduzetnički centar VINODOL d.o.o.  
 
Obrazloženje vezano za točku dnevnog reda dala je pročelnica Jasna Perhat. 
U raspravi su učestvovali Iva Karlić, Dina Domijan, Ivan Smojver, Igor Ivančić, Vesna 
Car Samsa, Zdravko Pernar, i zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović. 
Nakon rasprave vijećnici su sa 
9 glasova ZA 
4 SUZDRŽANA glasa i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti Gradonačelniku za provedbu postupka prestanka društva bez 

likvidacije 

(tekst Odluke KLASA: 423-01/23-01/01 URBROJ: 2170-5-05/01-23-4 prileži Zapisniku 
I čini njegov sastavni dio) 
 
 

TOČKA 12. Promjena temeljnog kapitala - Poduzetnički centar 
VINODOL d.o.o.  
 
Obrazloženje vezano za točku dnevnog reda dala je pročelnica Jasna Perhat. 
U raspravi su učestvovali Iva Karlić i zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić 
Gašparović. 
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Nakon rasprave vijećnici su sa 
9 glasova ZA 
4 SUZDRŽANA glasa i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 

ODLUKU 

o davanju suglasnosti Gradonačelniku za provedbu postupka usklađenja temeljnog 

kapitala Poduzetničkog centra VINODOL d.o.o. 

(tekst Odluke KLASA: 024-05/23-01/02 , URBROJ: 2170-5-05/01-23-4 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 13. Prijedlozi razrješenja i imenovanja u odborima – 
komisijama Gradskog vijeća Grada Crikvenice  
 
Nakon obrazloženja predsjednika Odbora za izbor i imenovanje Zdravka Pernara 
vijećnici su glasovali kako slijedi: 
 
13.1.  Prijedlog Rješenja o razrješenju članice i imenovanju člana Mandatne 
komisije 
Vijećnici su sa 
11 glasova ZA 
2 SUZDRŽANA glasa i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
RJEŠENJE 
o razrješenju članice i imenovanju člana Mandatne komisije 
(tekst Rješenja KLASA:021-01/21-01/53 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
13.2. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Odbora za izbor i 
imenovanja 
Vijećnici su sa 
12 glasova ZA 
1 SUZDRŽAN glas i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju članova Odbora za izbor i imenovanje 
(tekst Rješenja KLASA:021-01/21-01/52 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
13.3. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana i imenovanju člana Odbora za Statut, 
poslovnik i propise 
Vijećnici su sa 
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
RJEŠENJE 
o razrješenju člana i  imenovanju člana Odbora za Statut, poslovnik i propise 
(tekst Rješenja KLASA:021-01/21-01/69 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio 
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TOČKA 14. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu 

projekta Rekonstrukcija i opremanje parka Obala u Selcu  

 
Obrazloženje o Prijedlogu odluke dala je pročelnica Jasna Perhat. 
Vijećnici su jednoglasno sa 
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova i 
0 glasova PROTIV         
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
ODLUKU     
o davanju suglasnosti za provedbu projekta „Rekonstrukcija i opremanje parka Obala 
u Selcu“                                    
(tekst Odluke KLASA: 404-01/23-01/03 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio)                                                                                                            
 
 
Izvod iz Zapisnika pripremila 
Stručna referentica za pripremu  

sjednica Gradskog vijeća  i          

kolegij gradonačelnika 

DubravkaPobor 

             

               

Predsjednica  Gradskog vijeća  

mr.sc. Vesna Car Samsa, dipl.ing.

  

 


